

مجان MAJAN

الشركة الكويتية الرائدة بتوريد الادوية والمستلزمات الطبيه
مرخصة من وزارة الصحة الكويتية سجل تجاري

متخصصون في القطاع العام الصحي و القطاع الخاص الصحي

المقدمة

تتميز بيئة المجال الصحي في الكويت بالتطلع الدائم نحو اختيار منتجات رائدة ذات طابع جودة فريد بمقاييس الأسواق الطبية الكبرى. من هنا اسست "مجان" رؤيتها الطبية للسوق الكويتي عبر نظرة وطنية راسخة تؤسس مبدأ " الجودة للجميع"
وبذلك فإن منظومة "مجان" تقرر مبدأ اتباع أحدث نظم الادارة ومراقبة انظمة الجودة المعمول بها في الاسواق العالمية الكبرى ليتم انتخاب المنتجات المطابقة لتلك الانظمة والمتوافقة مع احتياجات السوق الكويتي و اسواق

Introduction

The environment of the health field in Kuwait is constantly looking towards choosing pioneering products of a unique nature by the standards of the major medical markets. From here, Majan established its medical vision for the Kuwaiti market through a solid patriotism that establishes the principle of "Quality: for all for all." Her answer

الرؤية

تتطلع مجان وفق رؤيتها الاستراتيجية بأن تحقق هدفها بأن تكون من افضل ١٠ شركات طبية في السوق الطبي الكويتي بنهاية عام ٢٠٢٨ من حيث الجودة المقدمة وتنوع المنتجات و خدمة ما بعد البيع .

Vision

Majan, according to its strategic vision, is looking forward to achieving its goal of being among the top 10 medical companies in the Kuwaiti medical market by the end of 2028 in terms of quality provided, product variety and after-sales service.



Message

Majan works to enhance the choices of its customers in the medical community locally and globally with high quality product lines and advanced services that are included With effective technical support and competitive prices

الرسالة

تعمل مجان بتعزيز خيارات عملاءها في المجتمع الطبي محليا وعالميا بخطوط منتجات ذات جودة عالية وخدمات متقدمة مشمولة بدعم فني فعال وباسعار تنافسية

مميزاتنا

عملاء "مجان" يتمتعون بمميزات عالية وهامة تؤسس لهم تنافسية مؤكدة وفق مبادئ استراتيجيتنا بالركائز الأساسية التي صنعناها لمنظومتنا:



اختيار واعتماد و توفير
الادوية والمستلزمات
الطبية للعملاء بمعايير
عالمية



تعزيز الأداء الأساسي
لمراكز التدريب في
التسويق و الصيانة.



فرق صيانه متكاملة
على مدار الساعه
طوال ايام الاسبوع



تسهيلات في السداد
و المشاركة في توفير
افضل الحلول
الائتمانية المبسطة



انظمة قنوات اتصال
قائمة على التظافر
الدائم مع وكلاؤنا
الدوليين

Advantages

Majan customers enjoy high and important advantages that establish their competitiveness according to the principles of our strategy with the basic pillars that we made for our system:



Selection, approval and provision of medicines and medical supplies to customers with international standards



Enhancing the basic performance of training centers in marketing and maintenance



Integrated maintenance teams around the clock, seven days a week



Payment facilities and participation in providing the best simplified credit solutions



Systems of communication channels based on permanent collaboration with our international agents

القيم values

منتجات عالية الجودة

تكمّن جودة منتجاتنا انها من مصانع وعلامات دوليه موثوقه في صميم عملنا حيث أن جودة المنتج مسأله غير قابلة للتفاوض لعملائنا وهي ضرورية لتقديم خدمة عملاء متميزه. في كل عام , تزداد توقعات عملائنا , مما يدفعنا إلى التركيز على التحسين المستمر لجودة المنتج. يعتمد النجاح المالي لشركة "مجان" على قدرتنا بتسويق منتجات عالية الجودة وخالية من العيوب بشكل موثوق وتفي بالمواصفات المعمول بها في جميع مرافق التوزيع لدينا.



High quality products

The quality of our products is that it is from reliable international factories and brands at the heart of our work, as product quality is a non-negotiable issue for our customers and it is necessary to provide excellent customer service. Every year, our customers' expectations increase, which prompts us to focus on continuous improvement of product quality. Majan's financial success depends on our ability to reliably market high-quality, defect-free products that meet applicable specifications across all of our distribution facilities

الوقت باتقان

تتميز مجان بتنوع خياراتها التوريدية واللوجستية للمراكز الطبيه و المستشفيات المحلية و في الشرق الاوسط عبر شبكة من الموردين و قطاع النقل تضمن توفيرها لعملائنا المهمين بالموعد المحدد دون اي مفاجآت غير محسوبة .



Time perfectly

Majan is characterized by the diversity of its supply and logistical options for medical centers and local hospitals and in the Middle East through a network of suppliers and the transportation sector that guarantees its provision to our important customers on time without any unexpected surprises

خدمة ما بعد البيع

يحصل عملاء " مجان " على كافة الخدمات اللازمة من أجل تعاملهم مع المنتجات من تدريب و صيانة ومتابعة اداء مع تحديثات مستمرة في الحالات الخاصة

After sales service

Majan customers get all the necessary services in order to deal with the products, such as training, maintenance and performance follow-up, with continuous updates in special cases.



+96522442555

المسؤولية الاجتماعية Social Responsibility

فرص مثمرة

من الركائز الرئيسية لرؤيتنا في مجان توفير بيئة اختيارات طبية محترفة تطلق إمكانات الأطباء وتوسع القاعدة المعرفية الطبيه ونحن نسعى لتحقيق ذلك بالاستفادة من الموقع الدولي ل"مجان" وإمكاناتها الاستراتيجية واللوجستية , واستقطاب أفضل العلامات التجارية الطبيه لتوفير منتجات مختارة بعنايه لعملاءها من العيادات و المستشفيات المتخصصة



fruitful opportunities

One of the main pillars of our vision in Majan is to provide an environment of professional medical choices that unlocks the capabilities of doctors and expands the medical knowledge base. We seek to achieve this by taking advantage of the international location of Majan and its strategic and logistical capabilities, and attracting the best medical brands to provide carefully selected products to its customers from clinics and specialized hospitals

تنافسيه جاذبة

انفتاح "مجان" على الاستثمار في رضا عملاءها سيعزز إنتاجيتها ويسرع من نجاحها عبر توفير افضل المنتجات الطبيه العالميه المختارة بأسعار تنافسيه و تسهيلات مريحه للسداد نحو التسريع من تحقيق أهدافها



Attractive competition

Majan's openness to investing in the satisfaction of its customers will enhance its productivity and accelerate its success by providing the best international medical products selected at competitive prices and convenient payment facilities towards accelerating the achievement of its goals

جودة نجاح

يهدف برنامج جودة نجاح في "مجان" الى تحسين وتهيئة البيئة اللازمة لتطوير ودعم خيارات المنتجات الطبيه بشكل أوسع واشمل بملائمة تامه لإحتياجات الأطباء في العيادات والمستشفيات في السوق المحلي والعالمي , ستعزز هذه الخيارات استفادة المرضى المواطنين والمقيمين من تحسين نوعية تجربتهم العلاجيه. سيكون لمثل هذه الخيارات المتنوعة تأثيرها الايجابي والذي تتطلع مجان إلى تحقيقه بالتعاون مع شركاءنا الدوليين .



success quality

The Quality of Success Program in Majan aims to improve and create the environment necessary to develop and support medical product options in a broader and more comprehensive manner, fully matching the needs of doctors in clinics and hospitals in the local and international market. These options will enhance the benefit of citizens and residents from improving the quality of their treatment experience. Such diverse options will have a positive impact, which Majan is looking forward to achieving in cooperation with our international partners

الخدمات والقطاعات

CONTRACT

The contract is a legal agreement between two or more parties that is enforceable by law. It is a promise or set of promises that is supported by consideration and is intended to be binding on the parties. The contract is a key element of the legal system and is essential for the functioning of a free market economy. It provides a framework for the exchange of goods and services and helps to reduce the risk of disputes and litigation. The contract is a fundamental principle of the law of contract and is a cornerstone of the legal system.



طب الأطفال

في "مجان"، لدينا مجموعة واسعة من المعدات والأجهزة الطبية المتخصصة تغطي احتياجات الأطباء لعلاج الرضع من عربة الطوارئ للأطفال، والتي تم تصميمها للاستخدام مع المنهجية السريرية المثبتة لعلاج حالات الطوارئ التي تهدد الحياة في مرضى الأطفال إلى مرفق فحوصات الأطفال السنوية التي تستمر من الطفولة حتى نهاية الطفولة المبكرة.

يعمل مدراء متخصصون في البحث والتنسيق والمهندسون والموظفون الطبيون الآخرون ضمن طاقمنا المحلي والدولي في مجالات مثل طب الأطفال وطب الأطفال حديثي الولادة ورعاية ممارسة الأسرة، والتي توفر بيئة أكثر أماناً وأفضل لأطفالنا

At Majan, we have a wide range of specialized medical equipment covering the needs of doctors to treat infants from a pediatric emergency trolley, which is designed for use with proven clinical methodology to treat life-threatening emergencies in pediatric patients to an annual pediatric check-up facility that lasts from infancy until end of early childhood.

Dedicated research and coordination managers, engineers and other medical personnel work within our national and international staff in areas such as pediatrics, neonatology and family practice care, which provide a safer and better environment for our children.

الاثاث الطبي

حققت "مجان"، اختراقاً رائداً لفي مجال الأثاث الطبي عبر مجموعة واسعة من المعدات والسرير المميزة والمعدات الطبية المتخصصة والتي تغطي متطلبات الجودة والراحة للمرضى والمتماشييه مع أحدث طرازات الحياة الطبيه العصريه لإضفاء شعور الراحة مع كافة المتعاملين مع القطاع الصحي للمنشآت والعيادات

Majan has achieved a pioneering breakthrough in the field of medical furnishing through a wide range of equipment, distinctive beds and specialized medical equipment that cover the requirements of quality and comfort for patients and are in line with the latest models of modern medical life to give a sense of comfort to all those dealing with the health sector of facilities and clinics.

المستلزمات الطبيه

وفرت "مجان" أفضل العلامات التجارية الطبيه للمعدات والمستلزمات الطبيه الاستهلاكيه والتي تستعمل لمرة واحدة من افضل العلامات التجارية في العالم والتي حملت اعتراف كبريات مؤسسات التقييم الدولي واختبارات الجودة المنضبطه . مع مجان يشعر الأطباء بكثير من الثقة في اختيار المنتجات التي تناسب طبيعة اعمالهم واهتماماتهم لعملائهم .

"Majan" provided the best medical brands for disposable medical equipment and supplies, which are used for one time, among the best brands in the world, which have been recognized by major international evaluation institutions and disciplined quality tests. With Majan, doctors feel a lot of confidence in choosing products that suit the nature of their work and the interests of their clients.

قطاع الاجهزة فائقة التخصص

لدي مجان مجموعه واسعه مع خيارات الاجهزة المتطورة والمحترفة في العديد من مجالات التجهيز الطبي ابرزها

- - وحدة اجهزة العناية المركزة
- - وحدة اجهزة الجراحات الدقيقة
- - وحدة اجهزة التعقيم الفائقة
- - الاجهزة التخصصيه الاشعاعيه بمختلف وسائلها
- - وحدة تجهيز الاثاث الطبي للعيادات والمستشفيات
- - وحدة تجهيز كراسي ذوي الاحتياجات الخاصه
- - وحدة توفير اجهزة الاوكسجين المتنقله

مجان MAJAN

